
Kolonádový most je najväčší skvost, čo tu máme! 

Piešťanský dizajnér Michal Staško sa  stal známy vďaka svojím netradičným,  ale  veľmi 

pekným dizajnérskym produktom. Získal  mnoho významných ocenení. Je priateľom našej  

knižnice, často ho tu možno stretnúť s jeho malou dcérkou.  Tentokrát bol hosťom Dňa 

otvorených dverí. Každý z hostí si priniesol nejakú obľúbenú knižku, z ktorej deťom čítal. 

Michalovi sa páči knižka O poslušných  kozliatkach a ako bolo vidno, zaujala aj prítomné deti. 

 

Vy máte asi veľmi rád piešťanskú knižnicu, keď Vás tu možno často stretnúť a okrem toho  

je aj na viacerých miestach poznačená Vašim rukopisom? 

Áno, presne tak. Keďže mám malé dieťa, od  jeho narodenia som sa snažil, aby sem so mnou 

chodievalo, aby  mu táto inštitúcia prirástla k srdcu tak isto, ako aj mne prirástla k srdcu. 

Preto som sa aj snažil nejakým spôsobom tu podpísať, čo si myslím, že sa mi aj podarilo.  

 

Na besede s deťmi ste hovorili, že čítate dcérke knižky. Máte rád literatúru? 

Áno, mám rád literatúru, v podstate teraz, keď čítam detské knižky,  objavujem v nich rôzne 

inotaje, metafory. Mne sa vždycky páčili knižky  - hlavne ilustrácie som si pozeral. Moc som 

nečítal, keď som bol malý, ale teraz to dobieham.  

 

Nachádzate v knižkách nejakú inšpiráciu pre Vašu dizajnérsku tvorbu? 

Myslím si, že keďže robím a navrhujem aj pre deti, je dôležité ponoriť sa trošku do toho 

detského sveta a uvažovať tak, ako to dieťa,  aby produkt bol úspešný pre deti. Takže je to 

pre mňa inšpirujúce.  

  

Zrejme aj dnešné stretnutie s rôznymi umelcami  bolo pre Vás inšpirujúce.  

Bolo to veľmi príjemné, veľmi spontánne a keďže každý z nich je profesionál z rôzneho fachu 

a hlavne zo šoubiznisu, veľmi sa mi to páčilo. Musím oceniť, akí sú tí ľudia veľmi prirodzení 

a veľmi dobre sa vedia naladiť  na komunikáciu s už trošku väčšími deťmi.  

 

Dnešných hostí DOD som sa pýtala, či poznajú Piešťany. Keďže Vy ste Piešťanec od 

narodenia, povedzte nám, prosím,   ktoré miesto v Piešťanoch máte rád? 

Ešte nedávno to bola Sĺňava, ale ako som zistil, tak absolútne mi prirástol k srdcu klein hot 

medzi mostmi , a to je Sklený – Kolonádový most.  Podľa mňa je to jeden z najkrajších 

mostov na svete, čo aj minule o tom písali a to sa mi len  potvrdilo. Toto je miesto, ktoré 

spája  mesto s Kúpeľným ostrovom. Ale hlavne  ten most je podľa mňa najväčší skvost, čo tu 

máme! 

 

Vo svojej dizajnérskej tvorbe sa venujete aj  produktom pre deti.  Pripravujete niečo nové? 

Teraz sa pre jednu firmu snažím vyvíjať školský nábytok pre žiakov nižších ročníkov.  Celkom 

sa na to teším. Toto je vždy pre mňa pestrá a farebná téma.  

 



Kedy Vás v knižnici budeme môcť s dcérkou opäť  privítať? 

Snáď už  bude zdravá. Hneď ako vyzdravie sem prídeme niečo si prečítať a zahrať sa.  

 

Dievčatku prajeme  skoré uzdravenie, Vám želáme veľa úspechov a tešíme sa na Vašu  

ďalšiu zaujímavú dizajnérsku tvorbu. 
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